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Entrevista: Joaquim Aranó, regidor de Sanitat i Serveis Socials 
Joaquim Aranó^ porta un any i mig com a regidor droga s'ha tornat a produir durant aquest mes d*oc-

de Sanitat i Serveis Socials de l'Ajuntament de Mo- tubre. Aranó considera que n'haurem de conviure 
llet. Dedicà la seva professió de professor, on arribà a amb aquest problema. La Sanitat havia estat, tradició 
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ser director de l'escola 
Sant Jordi, per ocupar un 
càrrec públic. Durant un 
any al capdavant d'aques-
ta regidoria, Aranó ha 
aprofitat força el temps: 
ha establert contactes i ha 
iniciat col·laboracions 
amb un bon nombre d'en-
titats i comença a treba-
llar sobre el tema sanitari. 
La problemàtica de la 

nalment, una de les regi-
dories oblidades dels 
Ajuntaments. A Mollet 
que te l'Ajuntament amb 
més regidors a dedicació 
complerta i càrrecs de con-
fiança de la comarca, un 
regidor es dedica a la 
Sanitat. De moment, s'han 
signat convenis per inten-
tar solucionar diferents 
problemes. 

Aranó no té proble-
mes en criticar oberta-
ment la anterior regi-
dora de Sanitat i Ser-
veis Socials, Carmen 
Coll: "Es dedicà més 
a fer oposició a la 
Montserrat Tura que 
no pas a treballar per 
aquesta regidoria que 
té moltes més compe-
tències de les que 
creien". 

La droga, durant 
aquests darrers mesos 
ha tomat a convertir-se 
en un problema. De for-
ma especial, pels veïns 
de Plana Uedó que por-
ten des del mes de se-
tembre queixant-se d'im 
problema que els afec-
ta cada dia més. Fins i 
tot, durant aquest mes 
d'octubre, s'ha plante-
jat la possibilitat de 
crear-se patrulles ciu-
tadanes tot i que la idea 
no sembla que fructifi-
qui. El regidor de Ser-
veis Socials creu "que 
ens hem d*acostumar 
a conviure amb la dro-
ga i els drogats. Hem 
de pensar que són 
malalts i que tot i que 
el seu aspecte tant fí-
sic com psíquic és molt 

dolent. Als veïns de 
Plana Lledó els hi hem 
de dir que, de cap 
forma podem poten-
ciar aquest tipus de 
patrul les ni molt 
menys i aquests veïns 
han de pensar que a 
cops no es soluciona-
ran el problema de la 
droga". 

Consell de prevenció 

En l'edició del mes 
passat, vam publicar 
que la constitució del 
Consell de Prevenció de 
la droga era qüestió de 
setmanes. En aquest 
mes d'octubre, aquesta 
encara no s'ha consti-
tuït, i pel que sembla la 
resposta de les entitats, 
0 al menys alguna d'e-
lles no han estat de la 
forma en què s'espera-
va. "Alguna entitat 
encara no ens ha con-
testat de la forma en 
què Prevenció és una 
necessitat i una bona 
eina que hem de tirar 
endavant. És cert que 
la resposta d'alguna 
de les entitats no ha 
estat el que ens espe-
ràvem, però tirarem 

'^Estem eliminant barreres 
arquitectòniques " 

"El servei de practicants 
passarà en breu a Vhospital" 

endavant el Consell" 

Sanitat: 
Un problema? 

La regidoria de 
Sanitat no ha estat con-
siderada com de les més 
importants. Però, els 
canvis en aquesta regi-
doria estan a punt d'a-
rribar. Les relacions 
amb l'ambulatori i l'hos-
pital s'han intensificat 
en aquest teihps i els 
resultats estan a punt 
d'arribar. 

El primer serà el 
trasllat del servei d'in-
jeccions. El regidor de 
Sanitat diu qae "aquest 
estiu vam tenir dos 
problemes greus amb 
dues persones que van 
tenir una reacció con-
trària amb la injecció 
que els hi havien po-
sat. Aquest fet ens ha 
confirmat que la pri-
mera planta de l'A-
juntament, d'un edici 

d'oficines no és el lloc 
idoni perquè hi hagi 
una sala d'injectables 
i aquesta es trasllada-
rà a l'hospital prope-
rament. El que no et 
puc dir és quan, però 
ho farem el més aviat 
possible, ja que l'hos-
pital és el lloc idoni i a 
més esta infinitament 
més preparat que la 
sala de la primera 
planta". 

El segon ambulato-
ri és un dels temes fixes 
de la campanya electo-
ral. En les eleccions de 
l'any passat tots els 
partits polítics que es 
presentaven tenien en 
el seu programa electo-
ral, demanar un segon 
ambulatori. De mo-
ment, continua estant 
als programes electo-
rals. El regidor de Sa-
nitat afirma que "no-
saltres hem demanat 
la construcció d'un 
segon ambula tor i 

perquè Mollet pugui 
tenir assistència sani-
tària per a totes aque-
lles persones que es-
tan arriban a la nos-
tra ciutat També hem 
sol.licitat la descentra-
lització dels serveis". 

Un dels temes amb 
els que es trobà Joa-
quim Aranó i no li feu 
cap gràcia, fou la cons-
trucció del CAP de 
Salut Mental, que sem-
blava, que era qüestió 
de mesos. Pel regidor, 
"no serà fins el pri-
mer semestre de l'any 
vinent que Mollet tin-
drà aquest centre de 
salut mental, que és 
molt necessari perquè 
el centre de Grano-
llers està totalment 
saturat". 

Residència 
Durant el mes de ju-

liol, van començar les 
obres de la Residència 
Asistida que el Depar-
tament de Benestar So-
cial de la Generalitat 
construeix al barri de 
Santa Rosa. Tot i el re-
tard les obres ja han co-
mençat. "la durada 
prevista és un any i 

mig. El servei és im-
portant íss im per 
Mollet però el que ha 
de quedar clar és que 
la Residència serà per 
persones que necessi-
ten ajuda important i 
que no es poden valer 
per sí soles. Però, a 
més de la residència 
hi hauran 50 places 
de dia, on les persones 
grans podran anar 
durant el dia, però 
aniran a dormir a casa 
seva". 

Barreres 
arquitectòniques 

Una de les accions 
que està fen l'Ajunta-
ment, és d'eliminar les 
barreres arquitectòni-
ques. "L'Ajuntament 
-diu el regidor Aranó-
exigeix que les noves 
construccions s'adap-
tin a les persones amb 
disminucions. Però 
aquesta eliminació 
depèn de tots nosal-
tres: Des de l'Admi-
nistració pública fíns 
el darrer ciutadà. Tots 
hem de facilitar la seva 
introducció a la socie-
tat de la forma millor 
per a tots". 

Pianos MAYOLAS 
Per liquidació 
VENDA DE 
PIANOS en 
bon estat des de 
30.000 pts. 

Roger de Uúria, 30. Tels. 593 24 42-593 10 71 
MOLLET DEL VALLÈS 
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Si estàs interesado en un efectivo Progra-
ma de Control de Peso, que se preocupo de 
tu bienestar general y la nutrición, la res-
puesta la tienes es: Herbalife. 

Dieta de control de peso: HERBAUFE 
Llama al Tel. 593 69 96 - Alfonso 
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